
S    Protokoll nr 7/2001 
 
 
Sammanträde vid Gatu- och fastighetsnämndens handikappråd  
torsdag den 11 oktober 2001 
 
Justering 
 
 
 
Lasse Gustafsson   Sirka Lethinen 
 
 
Närvarande: Lasse Gustafsson, NHR, Yngve Abrahamsson, SRF, Sirke Lethinen, 
RTP, Gunnar Slätt, FHDBF, Hjördis Stolt, ASTMA 
Från Kungsholmens handikappråd punkterna 6 och 8: Ingrid Buch 
 
Förhindrade: Anne-Marie Augustinsson, R, Åsa Jansson, RBU, Dagny Mörk, SRF,  
 
 
Närvarande från Gatu- och fastighetskontoret: Kristina Lekberg Region Ytterstad,  
Lars Cedergrund, Pernilla Johnni Tillgänglighetsprojektet, Ingegerd Forss, sekr. 
 
 
 
1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Justering av dagens protokoll 

Till justerare valdes Lasse Gustafsson och Sirka Lethinen 
 
4. Föregående mötets protokoll 

Föregående mötets protokoll lades till handlingarna. 
 
5. Inkomna och utgående skrivelser 

1. Synpunkter på Transportsystemet i stockholmsregionen (utgående) 
Rådet godkände skrivelsen. 
 

2. Trafikplan och Trädplan för Kungsholmen - remiss 
Synpunkter på Trafikplan och Trädplan för Kungsholmen ska vara besvarad före 
den 20 december 2001. 
Rådet beslutade att ett gemensamt remissvar lämnas av Kungsholmens 
handikappråd och GFN:s handikappråd. 
Rådet vill också ta del av Tillgänglighetsprojektets synpunkter. 
 

3. Gemensamt möte med SBN:s handikappråd 
SBN:s handikappråd har föreslagit två alternativa dagar.  
Rådet enades om att måndagen den 19 november kl. 13.30-15.30 passade bra. 

 



6. Nordvästra Kungsholmen 
Föredragande: Britt Mattsson, Region Innerstad 
 
SBK har tagit fram ett programförslag för Nordvästra Kungsholmen som nu är ute 
på remiss. Idag är området ett ganska trasigt stadslandskap. Uppdraget är att 
omvandla området till en växande innerstad där 50% är bostäder och 50% 
arbetsplatser. 
En stor sammanhängande park från Kristinebergs slott till Hornsbergs strand ska 
skapas. Det blir en ny strandpromenad. 
Förbättring för alla trafikanter genom gångbanor, cykelbanor och genom att dra om 
vägar. 
Programförslaget kan tas fram på Stadsbyggnadskontorets hemsida: 
www.sbk.stockholm.se 
 
Rådet föreslog  
-  att man vid Kristinebergsparken tittar på om man kan lägga strandpromenaden 

runt berget eller en rampslinga över berget så att man kan ta sig runt med 
rullstol. 

-  att rådet får veta hur man planerar gångbanor och angöringsplatser. 
-  att en beredningsgrupp bildas där deltagare från Kungsholmens handikappråd, 

SBN:s handikappråd och GFN:s handikappråd ingår så att man kan följa 
processen 

 
 
7. Sätra Centrum och dess närområde 

Rådet konstaterade, att i markanvisningsavtalet för bostäder och lokaler vid Sätra 
Centrum till PEAB Sverige AB står det inget om att man ska följa kraven i stadens 
utemiljöprogram. 
Rådet menar att det är viktigt att anslutningen till T-banan görs tillgänglig. 
Rådet önskar följa ärendet. 
 

   
8. Smedsuddsbadet 

Föredragande: Lennart Klaesson, Region Innerstad 
 
Vid angöringen blir det ingen allmän parkering, dock blir det 4 handikapp P-platser. 
Cykelparkering kommer ordnas. Ny gångväg förbi framsidan av omklädnings-
byggnaden. Omklädningsbyggnaden kommer att innehålla 9 toaletter varav 3 är 
handikapptoaletter. Omklädningsrummen kommer att ha bänkar med olika höjd 
samt stödhandtag. 2 uteduschar varav en är kopplad till räcken och bänkar. 
Gångvägen ner till vattnet får en lutning på 1:20, vid bryggan är det plant. Bryggan, 
som blir av trä, kommer att förses med bänk, trappa ner i vattnet samt en lift som tas 
in om natten. Gångväg vid sandstranden justeras. Till serveringsbyggnaden kommer 
det att bli en ramp med lutning 1:20, räcken på båda sidor. En ny handikapptoalett. 
Ett Gym som finns i byggnaden kommer också att bli tillgänglig. 
Man räknar med att allt blir genomfört till nästa badsäsong 2002. 
 
Rådet föreslog att man ordnar en lös ramp till den mobila korvkiosken.  
I övrigt tyckte rådet att förslaget verkar väl genomtänkt och att det ser bra ut. 

 
 
 



9. Gatu- och fastighetsnämndens Handikapplan samt Tillgänglighetsprojektets 
Åtgärdsplan 2002 
Ordföranden i rådet har tittat på tillgänglighetsguiden ”Entré Stockholm” som 
kommit fram av Tillgänglighetsregistret. Han tyckte att det var väldigt fint och bra 
gjort. Men den visar också hur uppenbart otillgänglig staden är, i många fall handlar 
det om ett eller två steg vid entrén. 
 
Rådet föreslår med anledning av detta  
- att handikapplanen kompletteras under punkt 1 – Ökad medvetenhet med en 

punkt D - Åtgärd: Föreslå enkla åtgärder för att lösa tillgängligheten till entréer. 
- att det i Tillgänglighetsprojektets Åtgärdsplan 2002, Generellt hela staden nr 2 

Tillgänglighetsregister, Utökning av info, läggs mer pengar samt mer pengar till 
nr 10 Ramper vid entréer, för att sprida kunskap till fastighetsägare om enkla 
lösningar. 

 
I övrigt godkände rådet Handikapplanen samt Tillgänglighetsprojektets 
Åtgärdsplan 2002 – det Generella. Rådet förlitar sig på att stadsdelsnämndernas 
handikappråd godkänner sina områden. 

 
10. Förslag till checklista vid inventering 

Bordlades 
 

11. Nämndärenden 
1. Markanvisning och inriktningsbeslut för tillbyggnad av Wirwachs 

Malmgård, kv. Tapeten 10, Södermalm 
Då GFN har avslagit ärendet så hade rådet inga synpunkter 

 
11. Rapporter 

1. Tillgänglighetsprojektet 
- Stockholm – en stad tillgänglig för alla – överallt. Skrivelse från Ann-Marie 

Strömberg (v). 
 

12. Övriga frågor 
1. Möte med presidiet 

Tas upp vid mötet med SBN:s råd. 
 

2. Handikappombudsmannens enkät om tillgänglighet i Sverige 
Bordlades 

   
 
Mötet avslutades 
 
Nästa möte 
Torsdag den 8 november 2001 kl. 13.00 
 
 
 
Ingegerd Forss 
 
 
 
 


